
Jeg heter Thea, er 27 år og går 3. året på Veterinærhøgskolen.  

Jeg ønsker å stille til valg i fakultetsstyret fordi jeg synes det er spennende og lærerikt å bidra til at 

organisasjonen drives så profesjonelt som den gjør i den endringsprosessen vi er i nå. Jeg tror jeg 

kan bidra med ærlige og saklige meninger som er godt begrunnet i hva studentene mener om saker 

og ting, og jeg har inntrykk av at man blir hørt som studentrepresentant i fakultetsstyret. Jeg har sittet 

i fakultetsstyret i 1 periode allerede og har veldig lyst til å fortsette med det. 


